
 

Haarlem, 18 december 2014 

 

Geachte burgemeester en raadsleden, 

 

Graag willen wij u langs deze weg bedanken. Bedanken voor het meedenken over hoe in de 

toekomt de "achterdeur" van de coffeeshops te reguleren. 

 

Tijdens de raadsmarkt van 11 december j.l. heeft de THC voorgesteld, om met steun van de 

gemeente Haarlem, een ontheffing van de opiumwet aan te vragen. 

De burgemeester gaf aan dat het beter zou zijn om te wachten. Hij gaf aan op dit moment geen 

kans te zien om een ontheffing te verkrijgen en dat het O.M. direkt tot vervolging over zal gaan 

bij eventuele experimenten.  

 

De burgemeester zei dat hij gevraagd is voorzitter te worden, binnen "de Vereniging van 

Nederlandse Gemeenten", van een commissie die een standpunt willen voorbereiden hoe de 

"achterdeur" te organiseren. 

De THC hoopt dat de burgemeester deze functie zal aanvaarden en zegt toe alle eventuele 

medewerking te willen verlenen. Deze standpunten zullen dan bij een nieuwe kabinetsformatie 

worden gepresenteerd. 

De THC is van mening dat de burgemeester gelijk heeft als hij zegt dat dit plan het meest kans 

van slagen heeft. Wij willen de raadsleden dan ook vragen om samen met de THC dit plan van de 

burgemeester te ondersteunen. 

 

De "toetsingscommissie" zal wel alvast het concept voorstel en de aanvraag voor de ontheffing 

kunnen voorbereiden. Bij het formeren van een eventueel nieuw kabinet zou dan snel gehandeld 

kunnen worden. 

 

Als laatste wil de THC aangeven afstand te nemen van alle negatieve, kwetsende en 

denigrerende uitlatingen gedaan in de media of op sociale media. Deze uitlatingen, vaak uit 

frustratie en emotie gedaan, dragen op geen enkele manier bij tot een goede samenwerking en 

wij hopen dat u inziet dat de vereniging hier niet achter staat. Er zullen maatregelen genomen 

worden om in de toekomst te voorkomen dat deze uitlatingen uit naam van de vereniging 

worden gedaan. 

 

Wij hopen dat dit onze goede samenwerking niet heeft verstoord en dat u zich net als wij in de 

toekomst wil blijven inzetten om tot het reguleren van de "achterdeur" te komen. 

 

Mvg, Wilco Sijm 

voorzitter Team Haarlemse Coffeeshopondernemers.   

 

 

 
 


